



Bestyrelsesmøde 18.02.2026 – Copenhagen Falcons

Sted: Ørestad Skøjtehal

Dato/tid: 18.02.26 kl. 18.30 – 21.30

1. Godkendelse af forrige referat
2. Forpersonskabet beretter
3. Sportsudvalget
4. Finansudvalget
5. Falcons strategi
6. Københavns Kommune
7. Personale
8. Udvalg
9. Eventuelt
10. Næste møde

Referent:

Dan Autzen

Deltagere:

Christopher Kaas Ibsen

Kåre Knudsen

Klaus Smærup-Ottesen

Mia Forsling

Stine Sandstrøm Christensen

Dan Autzen

Rasmus Klingenberg

Louise Helt

Theis Brydegaard



1. Godkendelse af forrige referat

1.1 Ingen bemærkninger.

2. Forpersonskabet beretter - Stine/Dan

2.1 Info siden sidst

- **Stine og Dan har afholdt indledende møde med SC omkring planerne for næste sæson.**

2.2 Strukturering og arbejdsfordeling

- **Generalforsamlingen blev fastsat til søndag 22. marts kl. 10.00-12.00, opgaver til præsentation er blevet fordelt: beretning Stine/Dan, kiosk/mad Theis, SoMe Louise, merch Mia, sponsor Christopher. Klaus prøver at finde en dirigent.**

3. Sportsudvalget - Klaus

3.1 Nyt fra sportsudvalget

- **Oplæg til isplan for den kommende sæson, herunder trænerbesætning til de enkelte hold, planerne for kommende sæson er ikke helt på plads endnu.**
- **Junior SEP og mulighed for privat træning vil blive etableret i løbet af denne sæson.**
- **3. marts vil forældre blive indkaldt til møde vedr. planerne for U16 i den kommende sæson.**

3.2 Status på årshjulet (cups/camps)

- **Intet nyt.**

4. Finansudvalget – Kåre/Christopher

4.1 Status på budget (indkomst/udgifter)

- **Oplæg til årsregnskab 2025 er lavet og det ser fornuftigt ud, ser ud til vi får et lille plus i resultat.**
- **Oplæg til kontingenter blev drøftet på mødet, herunder kontingenter for det kommende U16, Falcons Women og YD.**

4.2 Kontingenter

- **Ingen bemærkninger**

4.3 Trænerlønninger

- **Ikke drøftet på mødet.**

4.4 Isdisko

- **Følger planen.**

4.5 Andet

- **Oprettelse af et økonomiudvalg. Der skal arbejde med priser for camps, sponsorer m.m. Christopher og Theis vil gerne være med i udvalget, der skal sikre klubben bedre økonomi og muligheder for udvikling.**

5. Falcons strategi

5.1 Flere isflader - Stine/Dan

- **Vi skal have varmet emnet op igen, der er to medlemmer i klubben, som har vist interesse for at deltage. Der er kontakt til den ene af de interesserede.**
- **Vi skal have inviteret Kultur- og Fritidsborgmester Christopher Røhl ud i hallen igen, han blev syg sidst.**



- 5.2 Falcons 3 års/5 års plan – Stine/Dan
 - Ikke gennemgået på mødet.
- 5.3 Opdatering af organisationsplan – Stine/Dan
 - Ikke gennemgået på mødet,
- 5.4 SoMe strategi – Anne Louise/Louise
 - Anne Louise og Louise er på opgaven.

6. Københavns Kommune - Christian

- 6.1 Nyt fra kommunen
 - **Klaus har møde med KK og ØSK i den kommende uge vedr. istiderne for 2026-28.**
- 6.2 Skolesamarbejde
 - Christian Heetkamp har ytret ønske om at fortsætte som kontakt vedr. skolesamarbejder.
- 6.3 Regnskab skøjteudlejning
 - Regnskab for skøjteudlejningen er udført, underskrevet og sendt til KK.
- 6.4 Ansøgning om midler hos KK
 - DIU trækker højst sandsynligt det nye spilleformat på U12 tilbage, flere klubber har ikke økonomi eller plads til banderne.

7. Personale

- 7.1 Status på personale fastansatte/timelønnede
 - Intet nyt

8. Udvalg

- 8.1 Merchandise udvalg – Mia
 - Falcons tøj/tøj med Falcons logo skal forbi merchandise udvalget.
 - Mia er i dialog med Rex/Warrior i forhold til udstyr til kvindeligeholdet.
 - **Rexhockey er solgt til Hockeystore, der har overtaget forpligtelserne i vores aftale.**
- 8.2 Kioskudvalg – Rasmus/Theis
 - Der er et ønske om indkøb af køle-/fryseskab og blender til smoothies. Christian vil prøve at søge om penge til det.
 - Rasmus og Theis har det overordnede ansvar for kioskens udvalg.
 - Theis og Rasmus vil indskrænke udvalget.
 - Vi har besluttet at søge om en permanent alkoholbevilling.
 - Der skal gøres ekstra opmærksom på, at der ingen børn må være i kiosken.
 - Lavazza har lavet nye priser, så vi får det lidt billigere (Theis)
 - **Priser og samarbejdsaftaler fastsættes af Theis/bestyrelsen**
- 8.3 Sponsorudvalg – (Christopher)
 - Theis er i dialog med forskellige interesserede sponsorer, dialog er ongoing.
- 8.4 Pigeudvalg – Dan
 - Camilla Baden har overtaget pigekoordinatørrollen.
- 8.5 Festudvalg – Louise
 - Intet nyt
- 8.6 Madudvalg – Theis
 - Theis laver en lille guide vedr. bestilling til Gastronomiet.



8.7 Falkeskriget – Mia

- Intet nyt

8.8 SoMe

- AL og Louise fortsætter i SoMe udvalget
- Der skal laves holdfoto af alle ungdomshold – er i gang – Kvindeligaholdet mangler
- Vi skal have lavet SoMe push på vores organisation+ vores ”offering” kampagne i foråret (Stine)
- Theis foreslår at promovere vores sponsorer bedre på SoMe

8.9 Dommerudvalg - Dan

- Vi vil gerne uddanne flere voksendommere, der skal støtte ungdomsdommerne. Gerne et par stykker pr. ungdomsårgang.
-

9. Eventuelt

- 9.1 **Medlemsundersøgelse sendes ud i snarest før generalforsamlingen, resultatet er undersøgelsen skal den nye bestyrelse arbejde videre med.**

10. Næste møde

- 10.1 Næste møde bliver **torsdag den 19. marts 2026 kl. 18.30**